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Interpelacja w sprawie oświetlenia w rejonie ul. Nadbystrzyckiej. 
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sprawie oświetlenia drogowego w rejonie ul. Nadbystrzyckiej dziękuję za przekazane informacje oraz ustalenie 

stosownych możliwości w PGE. 

Nie można jednak zgodzić się ze stwierdzeniem, że niemożliwe z przyczyn formalno-prawnych jest 

sfinansowanie podnoszonego przeze mnie postulatu przez Gminę Lublin, ze środków będących w dyspozycji 

Zarządu Dróg i Mostów. Wskazywane prace nie są bowiem typowym doświetleniem, wykonaniem, 

rozwinięciem lub modernizacją majątku przedsiębiorstwa energetycznego (gdyż nie powstaje tutaj w żadnym 

wypadku nowy, dodatkowy punkt świetlny), ale jedynie zmianą konfiguracji oświetlenia w tym rejonie 

dostosowującym ją do aktualnych potrzeb, (przeniesienie istniejącego wysięgnika i istniejącej oprawy na słup 

kawałek dalej, który posiada podłączenie do miejskiej sieci oświetleniowej - gdyż biegnie po nim zasilanie do 

czynnej latami nr 16). 

Powyższe w oczywisty sposób nie może być traktowane jako inwestycja na majątku spółki PGE (tak jak 

np. montaż dodatkowej oprawy), ale jako prace utrzymaniowe (analogicznie jak np. opłata za utrzymanie 

sprawności punktów świetlnych ponoszona przez Gminę Lublin za działanie latami własności PGE). 

Reasumując, uwzględniając przedstawione powyżej informacje oraz niewielki koszt takich prac (ok. 2 

tys. zł, co przy początku roku budżetowego jest możliwe do wygospodarowania z puli na bieżące utrzymanie 
oświetlenia) proszę o możliwie pilne zlecenie PGE Dystrybucja S. A. (w oparciu o obowiązującą umowę 

wieloletnią) demontażu wysięgnika wraz z oprawą ze słupa energetycznego nr 20 przy ul. Nadbystrzyckiej oraz 

następnie ich montażu na słupie energetycznym nr 17 przy ul. Nadbystrzyckiej. 

W odpowiedzi proszę o wskazanie możliwego terminu realizacji przedmiotowych prac, które będą 

wymierną pomocą dla mieszkańców tej okolicy i zarazem przyczynią się do poprawy bezpiecze11stwa w tym 

rejonie. Pragnę także zaznaczyć, że w przyszłości na pewno nie będę wnioskował o przeprowadzenie prac na 

majątku PGE, tam gdzie faktycznie będą one miały charakter inwestycyjny w stosunku do mająt.½11 Spółki. 


